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Protokół Nr XXXIV/17 
Z SESJI RADY GMINY DĄBRÓWNO 

 z dnia 29 marca 2017 roku 

 
1. Otwarcie nastąpiło o godz. 1300, zamknięcie o godz. 1530 

Na posiedzeniu podjęto 9 uchwał od Nr XXXIV/191/17 do Nr XXXIV/199/17 

Zaproszenie stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Radni wg listy obecności – załącznik nr 2 

2. Sołtysi wg listy obecności – załącznik nr 3 

3. Piotr Zwaliński – Wójt Gminy Dąbrówno 

4. Dorota Szczurowska – Zastępca Wójta Gminy Dąbrówno 

5. Danuta Tupaj – Skarbnik Gminy 

6. Grażyna Halkiewicz – Sekretarz Gminy 

7. Agnieszka Widźgowska – p.o Dyrektora GCKB w Dąbrównie 

8. Marzena Marchlewska – Kierownik GOPS w Dąbrównie 

9. Tomasz Perowicz – Kierownik Posterunku Policji w Dąbrównie 

10. Marcin Ignatowski – Radca Prawny 

11. Joanna Żarczyńska – Inspektor UG Dąbrówno 

 

Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Andrzej Krzemiński powitał zebranych, po czym odczytał 

proponowany porządek obrad. W obradach uczestniczyło 13 Radnych na 15 osobowy skład 

Rady w związku, z czym obrady były prawomocne.  

Kontynuując Przewodniczący Rady złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie opłaty targowej. Poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 13 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

Zaproszenie po zmianach stanowi załącznik nr 4. 
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Przewodniczący Rady Pan Andrzej Krzemiński poinformował, że w Statucie Gminy 

Dąbrówno widnieje zapis, który mówi, że „przy braku sprzeciwu ze strony radnych, treść 

uchwały przed przystąpieniem do głosowania nie wymaga odczytania, jeżeli projekt uchwały 

został skutecznie dostarczony Radnym zgodnie z określonymi zasadami w niniejszym 

statucie, oraz radni nie zgłosili wniosków dotyczących zmian tego projektu”. W związku, z 

czym złożył wniosek o nieodczytywanie uchwał, które Radni otrzymali we wcześniejszym 

terminie. Zarządził głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 13 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad. 3 lit. a) w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Dąbrówno na lata 2017 – 2025. 

Skarbnik Gminy Pani Danuta Tupaj przedstawiła zmiany dotyczące niniejszej uchwały. 

Uzasadnienie stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

Skarbnik Gminy udzielała odp. na zadawane pytania. 

Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 12 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 1 głos 

Uchwała Nr XXXIV/191/17 została przyjęta większością głosów i stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu. 

 

Ad. 3 lit. b) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 rok. 

Skarbnik Gminy Dąbrówno Pani Danuta Tupaj przedstawiła projekt uchwały informując o 

zmianach dokonanych w budżecie gminy na rok bieżący. Uzasadnienie stanowi załącznik nr 7 

do protokołu. 

Skarbnik Gminy udzielała odp. na zadawane pytania. 

Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 13 głosów 

 przeciw – 0 głosów 
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 wstrzymujących się – 0 głosów 

Uchwała Nr XXXIV/192/17 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu. 

 

Ad. 3 lit. c) w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjum do nowego 

ustroju szkolnego. 

Sekretarz Gminy Pani Grażyna Halkiewicz przedstawiła projekt uchwały informując, że był 

on omawiany na poprzednim posiedzeniu Rady Gminy Dąbrówno. Dodała, że projekt 

uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Kuratorium Oświaty.  

Zamiana składu Rady z 13 na 14. Na obrady przybył Radny Pan Bartosz Sołtan. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 14 głosów  

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Uchwała Nr XXXIV/193/17 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 9 do 

protokołu. 

 

Ad. 3 lit. d) w sprawie ustalenia sieci oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Dąbrówno. 

Sekretarz Gminy Pani Grażyna Halkiewicz przedstawiła projekt uchwały informując o sieci 

oddziałów przedszkolnych utworzonych przy szkołach podstawowych działających na terenie 

Gminy Dąbrówno.  

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały w związku, z czym Przewodniczący poddał ją 

pod głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 14 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Uchwała Nr XXXIV/194/17 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 10 do 

protokołu. 

 

Ad. 3 lit. e) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w części obrębu geodezyjnego Ostrowite, gmina 

Dąbrówno. 



4 
 

Wójt Gminy Dąbrówno Pan Piotr Zwaliński przedstawił projekt uchwały informując, że 

dotyczy on budowy osiedla domków w miejscowości Ostrowite przez firmę PATIO 

Developer. Dodał, że temat był poruszany na poprzednich posiedzeniach Rady Gminy, jak i 

Komisji Budownictwa. Nadmienił, że odbyło się w tej sprawie spotkanie z mieszkańcami 

miejscowości Ostrowite. 

Przewodniczący Komisji Budownictwa Pan Janusz Szraga potwierdził, że odbyło się 

spotkanie z mieszkańcami wsi w tej sprawie. Dodał, że mieszkańcy nie zgłosili sprzeciwu co 

do planowanej inwestycji.  

Wójt udzielał odpowiedzi na zadawane pytania.  

W związku z wyczerpaniem pytań Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 14 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Uchwała Nr XXXIV/195/17 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 11 do 

protokołu. 

 

Ad. 3 lit. f) w sprawie przyjęcia zadania z zakresu administracji rządowej, dotyczącego 

obowiązku utrzymania grobów i cmentarzy wojennych przez Gminę Dąbrówno.  

Wójt przedstawił projekt uchwały. Uzasadnienie stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Radna Pani Joanna Kaźmierska zauważyła, że dotychczas grobami i cmentarzami wojennymi 

zajmowali się harcerze działający na terenie naszej gminy, a obecnie harcerstwo zaprzestało 

działań. 

Wójt w odp. poinformował, że w budżecie gminy są zabezpieczone środki na utrzymanie 

grobów i cmentarzy wojennych. W poprzednich latach harcerstwo zgłaszało wniosek do 

urzędu gminy o przejęcie tego zadania do swoich działań, wówczas gmina przekazywała 

harcerzom środki pieniężne na ten cel, ale na chwilę obecną do urzędu nie wpłynął wniosek 

harcerzy o pozyskanie tej kwoty.  

Radny Pan Marek Zalewski zapytał, co jeśli harcerze nie zechcą zająć się grobami? 

Wójt w odp, poinformował, że jeżeli harcerze nie zechcą zająć się grobami i cmentarzami 

wojennymi wówczas zadanie zostanie zlecone firmie zewnętrznej.  

Po zakończonej dyskusji Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 14 głosów 

 przeciw – 0 głosów 
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 wstrzymujących się – 0 głosów 

Uchwała Nr XXXIV/196/17 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 13 do 

protokołu. 

 

Ad. 3 lit. g) w sprawie uchwalenia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Dąbrówno w 2017 roku”. 

Sekretarz Gminy Pani Grażyna Halkiewicz przedstawiła projekt uchwały. Uzasadnienie 

stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Radni nie wnieśli uwag do uchwały. Przewodniczący poddał ją pod głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 13 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 1 głos 

Uchwała Nr XXXIV/197/17 została przyjęta większością głosów i stanowi załącznik nr 15 do 

protokołu.  

 

Ad. 3 lit. h) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu na rzecz dotychczasowego 

najemcy. 

Wójt Gminy Pan Piotr Zwaliński poinformował, że uchwała dotyczy lokalu położonego w 

miejscowości Bartki, gmina Dąbrówno, który został przejęty przez gminę od Agencji 

Nieruchomości Rolnych. Dotychczasowy najemca jest zainteresowany nabyciem lokalu na 

własność.  

Wójt udzielał odp. na zadawane pytania.  

Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 14 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Uchwała Nr XXXIV/198/17 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 16 do 

protokołu.  

 

Ad. 3 lit. i) zmieniająca uchwałę w sprawie opłaty targowej. 

Sekretarz Gminy Pani Grażyna Halkiewicz przedstawiła projekt uchwały informując czego 

dotyczą zmiany w projekcie uchwały. 
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W związku z brakiem pytań Przewodniczący odczytał treść uchwały i poddał ją pod 

głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 14 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Uchwała Nr XXXIV/199/17 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 17 do 

protokołu.  

 

Ad. 4. Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnego Centrum Kulturalno – 

Bibliotecznego w Dąbrównie za 2016 rok. 

Pani Agnieszka Widźgowska – p.o. Dyrektora GCKB w Dąbrównie przedstawiła 

najważniejsze zadania zrealizowane w 2016 roku przez GCKB w Dąbrównie na terenie naszej 

gminy. Poinformowała o wysokości pozyskanych środków finansowych dla centrum oraz o 

imprezach organizowanych w poprzednim roku. 

Pani Agnieszka Widźgowska odpowiadała na zadawane pytania. 

Po zakończonej dyskusji Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 14 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie i stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  

 

Ad. 5. Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Dąbrównie za 2016 rok. 

Kierownik GOPS w Dąbrównie Pani Marzena Marchlewska poinformowała, że sprawozdanie 

z działalności GOPS w Dąbrównie Radni otrzymali we wcześniejszym terminie, w związku z 

czym poprosiła o ewentualne pytania. 

Zadawane były pytania dotyczące świadczenia „Rodzina 500 +”, ilości założonych 

„niebieskich kart” oraz ilości osób, które korzystały z porad psychologa. Radni pytali również 

o % ściągalności z tyt. Funduszu alimentacyjnego. 

Zmiana składu Rady z 14 na 15. Na obrady przybyła Radna Pani Genowefa Szczepańska. 

Kierownik GOPS Pani Marzena Marchlewska udzielała odpowiedzi na zadawane pytania.  

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Głosowanie: 
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  za – 15 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie i stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Ad. 6. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Gminnego Programu wspierania Rodziny w 

Gminie Dąbrówno za 2016 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy Dąbrówno Pan Andrzej Krzemiński stwierdził, że pytania 

zadawane w poprzednim sprawozdaniu po części dotyczyły niniejszego sprawozdania. 

Radni nie wnieśli uwag, Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Głosowanie: 

 za -  14 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 1 głos 

Sprawozdanie zostało przyjęte większością głosów i stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  

 

Ad. 7. Przyjęcie sprawozdania z realizacji gminnego programu przeciwdziałania 

przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie za 2016 rok. 

Sprawozdanie było również dostarczone Radnym we wcześniejszym terminie celem 

zapoznania się z nim.  

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał je pod głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 14 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 1 głos 

Sprawozdanie zostało przyjęte większością głosów i stanowi załącznik nr 21 do protokołu.  

 

Ad. 8. Przyjęcie protokołu z XXXI, XXXII, XXXIII Sesji Rady Gminy Dąbrówno. 

Radni nie wnieśli uwag. Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 14 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 1 głos 

Protokoły zostały przyjęte większością głosów.  
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Ad. 9. Interpelacje i wnioski radnych Gminy. 

Radni nie zgłosili żadnych interpelacji i wniosków.  

 

Ad. 10. Sprawy różne. 

Kierownik Posterunku Policji w Dąbrównie Pan Tomasz Perowicz poinformował o 

działaniach funkcjonariuszy w związku ze zgłoszeniami za pomocą portalu internetowego 

systemu „Krajowa Mapa Zagrożeń”. Dodał, że funkcjonariusze policji dołożą wszelkich 

starań, aby mieszkańcy gminy czuli się bezpiecznie.  

 

Przerwa 10 min.  

Przewodniczący odczytał pisma skierowane do Rady: 

a) Mieszkańca miejscowości Marwałd, gmina Dąbrówno w sprawie umorzenia 

zaległości za wodę i ścieki. Zadłużenie wynosi ok. 6.500,00 zł. (XII/2010 – XII/2016) 

– załącznik nr 22; 

b) Mieszkańca miejscowości Tułodziad, gmina Dąbrówno w sprawie umorzenia 

zaległości za wodę i ścieki. Zadłużenie wynosi ok. 5.700,00 zł. (VI/2010 – XII/2016) 

– załącznik nr 23; 

c) Właściciela nieruchomości położonej w miejscowości Samin, gmina Dąbrówno w 

sprawie częściowego umorzenia należności za wodę, która wynosi 4.637,82 zł. 

(III/2017) – załącznik nr 24. 

Dodał, że podania zostały skierowane do Rady Gminy, ponieważ Wójt ma możliwość 

umorzenia zadłużenia do wysokości 2.000,00 zł. Zadłużenia przekraczające ustaloną kwotę 

muszą być zaopiniowane przez Radę Gminy Dąbrówno. 

Zebrani dyskutowali o sytuacjach finansowych wnioskodawców, jak również o 

przypuszczalnych przyczynach powstania zadłużeń.  

Radca Prawny Pan Marcin Ignatowski dodał, że wobec dłużnika z miejscowości Tułodziad 

toczy się już egzekucja komornicza. Ponadto wszczętych jest ok. 40 spraw związanych ze 

ściągnięciem zadłużeń wobec gminy z tytułu poboru wody i odprowadzania ścieków.  

Po dłuższej dyskusji członkowie Rady zaproponowali, aby zadłużenie za wodę i ścieki 

mieszkańcowi miejscowości Marwałd i mieszkańcowi miejscowości Tułodziad rozłożyć na 

raty. 

Wójt zaproponował, aby rozpatrzenie podania dotyczącego należności za wodę 

nieruchomości położonej w miejscowości Samin odłożyć do momentu zwerfikowania 

wcześniejszych rachunków wnioskodawcy oraz sprawdzenia przyczyny tak dużego zużycia 

wody za I kwartał 2017 r.  
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Przewodniczący Rady stwierdził, że rozpatrzenie niniejszego podania zostaje odłożone na 

następną Sesję Rady Gminy Dąbrówno  

Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Głosowanie (zadłużenie mieszkańca miejscowości Tułodziad): 

 za – 15 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Radni jednogłośnie uznali, że zadłużenie powinno zostać rozłożone na raty.  

Głosowanie (zadłużenie mieszkańca miejscowości Marwałd): 

 za – 15 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Radni jednogłośnie uznali, że zadłużenie powinno zostać rozłożone na raty. 

Przewodniczący Rady odczytał wniosek Polskiego Związku Działkowców, Rodzinnego 

Ogrodu Działkowego „Nowość” w Dąbrównie w sprawie zmiany w całości zapisu w Studium 

Gminy Dąbrówno na ZD – zieleń działkowa, ogrody działkowe, terenów oznaczonych jako 

działki geodezyjne, które na dzień dzisiejszy maja inne przeznaczenie niż istniejący ogród 

działkowy. Pismo stanowi załącznik nr 25 do protokołu.  

Przewodniczący Rady dodał, że pismo zostało przekazane pracownikowi urzędy gminy celem 

dalszego procedowania.  

Kontynuując Przewodniczący Rady odczytał pismo (załącznik nr 26) mieszkanki Gminy 

Dąbrówno, które zostało skierowane do Wojewody Warmińsko – Mazurskiego w sprawie 

przekroczenia uprawnień przez Wójta Gminy Dąbrówno. Dodał, że sprawa została 

skierowana do Prokuratora Rejonowego w Ostródzie. Rada otrzymała pismo do wiadomości.  

Radny Pan Michał Mielczarek odczytał pisma – anonimy, które zostały rozpropagowane na 

terenie Gminy Dąbrówno negatywnie odnoszące się do Jego osoby.  

Zdaniem Radnego polityka w Dąbrównie sięgnęła „mega dna”.  

Radny Pan Piotr Sztymelski zapytał, czy istnieje możliwość wglądu do umowy zawartej z 

firmą informatyczną „NET SYSTEM” z Ostródy? 

Wójt w odp. poinformował, że na wcześniejsze zgłoszenia Radnego dotyczące firmy „NET 

SYSTEM” gmina podjęła rozmowę z firmą i zostały złożone wyjaśnienia w tej sprawie. 

Dodał, że do dnia dzisiejszego nie wypłynęło żadne pismo od Dyrektora PSP Marwałd z 

zastrzeżeniami, co do świadczonych usług przez firmę „NET SYSTEM”. Wójt poprosił, aby 

w przyszłości takie uwagi były składane przez Panią Dyrektor w formie pisemnej. 

Reasumując dodał, że umowa jest dostępna w Urzędzie Gminy. 
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Kontynuując Radny zapytał, czy umowa zawarta z firmą informatyczną nie powinna być w 

posiadaniu przez Panią Dyrektor? 

Wójt w odp. poprosił, aby w przypadku powstania konfliktu Pani Dyrektor zgłosiła swoje 

niezadowolenie do Urzędu Gminy w Dąbrównie.  

Radny Pan Piotr Sztymelski dodał, że pomimo zgłaszanych telefonicznie usterek 

informatycznych, czy też drogą mailową nie otrzymano pomocy, ani odpowiedzi. 

Kontynuując zapytał, czy istnieje możliwość rozwiązania zawartej umowy z firmą „NET 

SYSTEM”? 

Wójt w odp. poinformował, że umowę można rozwiązać, poprzez złożenie przez Dyrekcję 

szkoły stosownego pisma w tej sprawie.  

Radny Pan Piotr Sztymelski zapytał, kto rozporządza mieszkaniami przy szkole, kto 

przyznaje te mieszkania? 

Wójt w odp. poinformował, że zarządzającym mieniem komunalnym będącym w zasobie 

gminy jest Wójt.  

Kontynuując Radny dodał, że w mieszkaniu przynależnym do szkoły w Marwałdzie 

nieoficjalnie mieszka lokator, o czym nic nie wiadomo Pani Dyrektor. 

Wójt w odp. poinformował, że osoba zajmująca lokal przy szkole w Marwałdzie z powodu 

trudnej sytuacji życiowej została tam umieszczona tymczasowo. Nadmienił, że podjęta 

zostanie rozmowa w tej sprawie z Panią Dyrektor, a Radny otrzyma wyjaśnienia na 

najbliższej Sesji Rady Gminy Dąbrówno.  

Radny zapytał, kiedy zostanie powołany Dyrektor Gminnego Centrum Kulturalno – 

Bibliotecznego w Dąbrównie? Ponadto w GCKB nie odbywają się zajęcia instrumentalne tak 

jak było dotychczas, jak również brak spotkań harcerzy.  

Wójt w odp. poinformował, że centrum nie zostało pozbawione zarządcy, ponieważ osobą 

pełniącą obowiązki Dyrektora GCKB w Dąbrównie obecnie jest Pani Agnieszka 

Widźgowska. Dodał, że większość zajęć instrumentalnych była prowadzona przez byłego 

Dyrektora centrum, jednak środki finansowe były zabezpieczone w budżecie GCKB na 

instruktorów. W późniejszym czasie zajęcia były prowadzone w ramach projektów 

realizowanych przez stowarzyszenia działające na terenie naszej gminy. Kontynuując Wójt 

nadmienił, że po odwołaniu Dyrektora GCKB odbyło się spotkanie z harcerzami, na którym 

zostali oni zapewnieni, że nie ma żadnych przeciwskazań, aby harcerstwo w dalszym ciągu 

funkcjonowało. Zapewnione zostało nawet pomieszczenie dla spotkań harcerzy, niestety 

spotkania z niewiadomych przyczyn nie odbywały się.  

Reasumując Wójt zapewnił, że od 01 kwietnia br. będzie powołany nowy Dyrektor GCKB w 

Dąbrównie.  
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Radny Pan Piotr Sztymelski poruszył temat związany z budową świetlicy w miejscowości 

Osiekowo. 

Zastępca Wójta Pani Dorota Szczurowska udzieliła odp. w tej sprawie, informując na jakim 

etapie jest realizacja zadania.  

Kontynuując Radny zapytał o remont dróg, które po okresie zimowym są w złym stanie 

technicznym oraz o pielęgnację drzew przydrożnych o czym była mowa na wcześniejszych 

posiedzeniach Rady? 

Wójt w odp. poinformował, że jedynym możliwym rodzajem interwencji w tej sprawie jest 

wysyłanie pism ponaglających, co zostało uczynione ze strony gminy.  Zapewnił, że w 

sprawie pielęgnacji drzew również wystosowane zostaną odpowiednie pisma do Starostwa 

Powiatowego i Zarządu Dróg Wojewódzkich.  

Radny Pan Piotr Sztymelski powrócił do tematu związanego z regulaminem wynagradzania 

nauczycieli. 

Sekretarz Gminy poinformowała, że w związku ze zmniejszeniem kwoty subwencji 

oświatowej dla gminy konieczne jest ponowne spotkanie się członków komisji oświaty celem 

konsultacji zaproponowanych zmian do regulaminu wynagradzania nauczycieli w 

porównaniu z budżetem gminy. 

Radny Pan Janusz Szraga poprosił o interwencję w Zarządzie Dróg Powiatowych w Ostródzie 

w sprawie remontu dróg, ponieważ wymagają natychmiastowego remontu. Głównie droga do 

miejscowości Elgnowo, Gardyny, Osiekowo. 

Radny Pan Bartosz Sołtan zaproponował, aby zaprosić na najbliższą Sesję Rady Gminy 

przedstawiciela z Zarządu Dróg Powiatowych, co pozwoli na uzyskanie pełnych informacji 

na nurtujące pytania.  

Przewodniczący Rady zapytał, czy jest już opracowany Regulamin wynajmu mieszkań 

będących w zasobie gminy? 

Wójt w odp. poinformował, że Regulamin jest opracowany i zostanie przekazany członkom 

komisji budownictwa celem zapoznania się z nim i zajęcia stanowiska.  

Kontynuując Przewodniczący Rady zapytał, czy w urzędzie zatrudnieni są pracownicy w 

ramach prac społecznie – użytecznych? 

Wójt w odp. potwierdził, że w urzędzie zatrudnionych jest 15 osób w ramach prac społecznie 

– użytecznych. 

Powrócono do tematu związanego z koszami na nieczystości stałe.  

Radna Pani Genowefa Szczepańska zaproponowała, aby z funduszu sołeckiego sołectw 

Gminy Dąbrówno wyodrębnić część środków finansowych na opłatę za wywóz nieczystości 

stałych z świetlic wiejskich.  
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Po dłuższej dyskusji zebrani zaproponowali, aby Radca Prawny sprawdził, czy nie ma 

żadnych przeciwwskazań od strony prawnej, aby takie środki zostały wyodrębnione.  

Poruszony został temat związany z wywozem nieczystości stałych z domków letniskowych, 

które znajdują się na Wzgórzu Letniskowym, gmina Dąbrówno.  

Radna Pani Joanna Kaźmierska poinformowała o otrzymanych środkach finansowych przez 

Stowarzyszenie „Nasze Dzieci”, w ramach których realizowane będą warsztaty dla dzieci i 

młodzieży z terenu naszej gminy. Dodała, że warsztaty będą realizowane w poszczególnych 

wsiach sołeckich, w których udział może wziąć ok. 290 osób. 

Zastępca Wójta Pani Dorota Szczurowska poinformowała na czym będą polegały warsztaty 

organizowane w ramach projektu. 

Kontynuując Pani Dorota Szczurowska poprosiła sołtysów sołectwa Gminy Dąbrówno o 

przygotowanie listy czterech osób, które najdłużej mieszkają w sołectwie, co pozwoli na 

przeprowadzenie z nimi spotkać dotyczących konsultacji. 

Wójt Gminy Dąbrówno Pan Piotr Zwaliński podziękował za wsparcie podczas 

organizowanego referendum lokalnego, które nie przyniosło rezultatu.  

Sekretarz Gminy Pani Grażyna Halkiewicz poinformowała o możliwości złożenia 

oświadczenia majątkowego on-line. Każdy z Radnych otrzymał informację z linkiem do 

portalu. 

 

Po zakończonej dyskusji i wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady zakończył 

posiedzenie XXXIV Sesji Rady Gminy Dąbrówno. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołowała: 

Dorota Kędzierska 

 

 

 


